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خبر

بچه فیل دو ماهه باغ وحش ارم »مایسا« نامیده شد و 
دامپزشک این باغ وحش از سلامت آن و برنامه توسعه و 

بهسازی جایگاه  فیل های ارم خبر  می دهد.
سال ۱۳۹۲ یک فیل ماده با نام »میهری« و یک فیل نر 
با نام »مهاسن« بدون  پرداخت هزینه ای از یک یتیم خانه 
فیل ها در کشور سریلانکا - به عنوان هدیه رییس جمهوری 
سریلانکا به رییس جمهوری وقت ایران - به کشور منتقل 
شدند. هردوی این فیل ها هنگام ورود به کشور هشت 
سال سن داشتند و در همان زمان نیز باردار بودن ماده 
فیل مطرح بود. با این حال اردیبهشت ماه سال جاری و 

 پس از ۲۴ ماه بارداری ، بچه فیل ماده متولد شد.
هر دو فیل مادر و بچه از زمان تولد در جایگاه اختصاصی 
برای استراحت و زمستان گذرانی نگهداری شده اند و برای 
بازدید عمومی  اینکه دچار استرس نشوند وارد جایگاه 
نشده اند اما دیروز )۱۵ تیر ماه( در برنامه ای در این باغ  
وحش از این بچه فیل ماده رونمایی و نام »مایسا« بر 

آن نهاده شد.
پیمان محمدزاده - دامپزشک باغ وحش ارم - می گوید 
که حال هر دو فیل مادر و بچه خوب است و طی دو ماه 

گذشته یعنی از زمان تولد بچه فیل، تحت مراقبت ۲۴ 
ساعته هستند و وضعیت حیوان توسط دوربین های مدار 

بسته به صورت شبانه روزی  کنترل می شود.
او با اشاره به اینکه  مراقبان باغ وحش طی روز حداقل 
سه بار به این حیوان سر می زنند، خاطرنشان می کند: با 
توجه به جثه کوچکی که بچه فیل در بدو تولد داشت،  
مشکلاتی در زمینه شیر خوردن و رساندن خود به سینه 
مادر به وجود آمد که با مشورت هایی که از متخصصان 
این زمینه در دنیا گرفته شد این مساله خیلی زود حل 
شد. اکنون این بچه فیل سر حال است و در شرایط بسیار 
خوب، پایدار و در یک منحنی رشد بسیار خوبی به سر 

می برد.
تمامی  مادر  فیل  ارم،   باغ وحش  دامپزشک  به گفته 
مکمل ها، مواد معدنی و ویتامین های لازم را دریافت 
می کند چراکه در  پیک شیردهی به سر می برد و بچه فیل 
روزانه ۲۲ تا ۲۵ لیتر شیر می خورد بنابراین لازم است در 
این شرایط به لحاظ مواد غذایی و مواد معدنی تامین 

شود.  
کرد:  تاکید  فیل ها  جایگاه   درباره  در  پاسخ  محمدزاده 

به طورقطع برای جایگاه فیل ها برنامه های ویژه ای داریم 
و در آینده نزدیک درباره توسعه و بهسازی جایگاه فعلی 

فیل ها خبرهای خوبی منتشر خواهیم کرد.

به  بخشنامه ای  صدور  از  کل  دادستان  قضایی  معاون 
دادستان های سراسر کشور مبنی بر به تعویق افتادن همه 

مزایده ها و مناقصه ها تا استقرار دولت جدید خبر داد.
سعید عمرانی با اعلام این خبر گفت: صیانت از حقوق 
عامه و مصالح کشور اقتضا می کند در فرصت اندکی که 
تا استقرار دولت جدید مانده، این مزایده ها و مناقصه ها 
انجام نشود و دولت جدید بعد از استقرار درباره مزایده ها 
و مناقصه ها تصمیم گیرد تا درآمدهای حاصله در جای 

خود مصرف شود. 
وی افزود: تصمیمات وزارت صمت در برگزاری مزایده ها 
و مناقصه ها به هیچ وجه خلاف قانون نیست و اشکال 
قانونی نیز وجود ندارد اما از آنجا که دادستان  موظف به 
صیانت از حقوق عامه است و هر جا ببیند حقوق عامه در 
خطر قرار دارد باید ورود کند، حفظ حقوق عامه و مصالح 
کشور اقتضا می کند برگزاری مزایده ها و مناقصه ها فعلا به 
تعویق بیفتد.  عمرانی ادامه داد: در برگزاری این مزایده ها و 

مناقصه ها تراکنش مالی عظیمی اتفاق می افتد و حالا که 
رییس جمهور منتخب مشص شده و فرصت اندکی نیز تا 
استقرار دولت جدید باقی مانده چه عجله ای برای برگزاری 
این مزایده ها وجود دارد و مگر قرار است در این فرصت 

اندک چه اتفاقی بیفتد. 
در  دادستان ها  گفت:  کشور  دادستان  قضایی  معاون 
تصمیماتی که اتخاذ می کنند مستقل هستند و بابت 
تصمیماتی هم که می گیرند در  برابر قانون پاسخگو هستند.

طی مدت ۲۴ ساعت گذشته ۱۶۶ بیمار کووید ۱۹ جان 
خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری 

به ۸۵ هزار و ۲۶۱ نفر رسید.
مجموع بیماران کووید ۱۹ در کشور به سه میلیون و ۳۰۴ 
هزار و ۱۳۵ نفر رسید و تاکنون دو میلیون ۹۶۷ هزار 
و ۸۲۱ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 

ترخیص شده اند.

سه هزار و ۳۴۴ نفر از بیماران مبتلا به کووید ۱۹ در 
تحت  ها  بیمارستان  ویژه  های  مراقبت  های  بخش 
مراقبت قرار دارند و تاکنون ۲۴ میلیون و ۱۹۸ هزار و ۲۷۰ 

آزمایش تشخیص کووید ۱۹ در کشور انجام شده است.
تاکنون ۴ میلیون و ۵۰۷ هزار و ۴۸۰ نفر دوز اول واکسن 
کرونا و دو میلیون و ۵۲ هزار و ۱۷۰ نفر نیز دوز دوم را 
اند و مجموع واکسن های تزریق شده در  تزریق کرده 

کشور به ۶ میلیون و ۵۵۹ هزار و ۶۵۰ دوز رسید.
بر اساس معیارهای قطعی  و  روز گذشته  در شبانه 
به  مبتلا  جدید  بیمار   ۲۱۲ و  هزار   ۱۷ تشخیصی، 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که هزار و ۷۱۰ نفر از 

آنها بستری شدند.
در حال حاضر ۱۲۰ شهر کشور در وضعیت قرمز، ۱۸۲ شهر 

در وضعیت نارنجی، ۱۴۶ شهر در وضعیت زرد قرار دارند.

رئیس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات پایتخت از 
شناسایی و دستگیری عامل فروش داروهای غیرمجاز در 
فضای مجازی خبر داد و گفت: از متهم دستگیر شده بیش 

از ۱۷ هزار قلم انواع داروی نایاب و کمیاب کشف شد.
سرهنگ داود معظمی گودرزی افزود: در راستای مبارزه با 
فروشندگان دارو در فضای مجازی طی رصد و پایش صورت 
گرفته توسط کارشناسان این پلیس، یک کانال تلگرامی 
با تعداد ۳۵ هزار دنبال کننده شناسایی شد که اقدام به 

فروش انواع داروی نایاب و کمیاب می نمود.
وی تصریح کرد: کارشناسان پلیس فتا پایتخت اقدامات 
ویژه خود را آغاز کردند و با بهره گیری از روش های فنی و 
علمی موفق شدند مجرم را در فضای مجازی شناسایی کنند.
سرهنگ گودرزی خاطرنشان کرد: پس از به دست آمدن 
اطلاعات هویتی متهم و پس از تشریفات قضایی، مجرم در 
محل اختفای خود در یکی از مناطق جنوبی تهران دستگیر 
گردید و بیش از ۱۷ هزار قلم انواع داروی کمیاب و نایاب 

از وی کشف شد.  رئیس پلیس فتا پایتخت بیان داشت: 
مجرم پس از انتقال به پلیس فتا هرگونه جرمی را انکار کرد 
اما با مشاهده مستندات جمع آوری شده توسط پلیس بزه 

انتسابی را پذیرفت و به جرم خود اقرار کرد.
سرهنگ گودرزی افزود: پلیس فتا با رصدهای مستمر و 
شبانه روزی خود در فضای مجازی با کسانی در این فضا 
اقدام به فروش این گونه اقلام کنند، مطابق قانون برخورد 

خواهد کرد.

توسعه و بهسازی جایگاه فیل در آینده نزدیک؛

بچه فیل ارم »مایسا« نامیده شد

با بخشنامه دادستانی کل به دادستان های کشور؛

هیچ مزایده  و مناقصه  ای تا استقرار دولت جدید انجام نمی شود

تعداد بهبودیافتگان کرونا به دو میلیون ۹۶۷ هزار و ۸۲۱ تن رسید

»رئیس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات پایتخت« خبر داد:

بازداشت سلطان داروهای نایاب!

محیط زیست

حقوقی و قضایی

کرونا در ایران

حوادث و انتظامی

پست در پیشخوانِ خدمت رسانی به مردم؛

خدمت در سایه!
شیوع ویروس کرونا موجب 
پرستاران  و  پزشکان  تا  شد 
در جایگاه مدافعان سلامت، 
برای حفظ جان مردم، خود را 
در معرض خطر قرار دهند و 
در خط مقدم مبارزه با کرونا 
قرار گیرند، اما جدا از قهرمانان 
سلامت که همه ما قدردان 
شیوع  دوران  در  حق  به  و  هستیم  آنان  بی دریغ  زحماتِ 
ویروس منحوس کرونا، مورد تقدیر مردم هم قرار گرفته اند، 
اقشارِ مختلفی از کارکنان هم هستند که در سایه، در حال 
خدمت رسانی به مردم هستند و حداقل اگر بیشتر از مدافعان 
سلامت در معرض خطر نبوده اند، کمتر از آنان هم در شرایط 

اسفناک کرونایی، برای خدمت  به مردم، تلاش نکرده اند.
یکی از این اقشار، کارکنان شرکت پست جمهوری اسلامی 
ایران هستند که در تمام چندین ماه گذشته، با وجود تمامی 
خطراتی که از آن باخبر هستیم، حتی یک روز هم تعطیل 
نبودند و با کمترین امکانات و بیشترین حجم کاری، از هیچ 

تلاشی برای خدمت رسانی به مردم دریغ نکردند.
که  است  مدیدی  سالیان  پست،  شرکت  کاری  ترافیکِ 
بسیار زیادتر از حد معمول است، اما شیوع ویروس کرونا 
آن، موجب شده، شرایط کاری کارکنان  و محدودیت های 
شرکت پست، در وضعیت طاقت فرسایی قرار گیرد و روز به 
روز کارکنان این شرکت در مضیغه بیشتری باشند، شرایطی 
بودن محل  آلوده  افزایش حجم کاری آن ها،  بر  که علاوه 
کار و عدم رعایت دستورالعمل ها، عدم قرار گرفتن در نوبت 
واکسیناسیون و حقوق و مزایایِ نامعقول، همه و همه دست 
به دست هم دادند تا کرونا ویروس، دردِ آنان را مضاعف کند.
متاسفانه خدمات خانواده پست، از ثَبات و تجزیه گر گرفته، تا 
کارگر و پستچی، هیچگاه در جامعه دیده نشده و این موضوع 
موجب شده تا پست جزو مظلوم ترین شرکت های دولتی 
خدماتی کشور قرار گیرد، متاسفانه شیوع ویروس کرونا به 
شکل عجیبی روند فعالیت های شرکت پست را چندین برابر 
کرد تا کارکنان این شرکت بعد از کادر درمان، با کمترین 

امکانات، در پیشخوانِ خدمت به مردم قرار گیرند.
اما یکی از مهم ترین موضوعات، ترافیک کاری پست و 
افزایش درخواست مردم است، جابه جایی بیش از یک 
میلیون بسته معادل بیش از هزار تُن مرسوله در ایام 
این  انسانی،  نیروی  محسوس  کمبود  و  کرونا  شیوع 
ترافیکِ کاری را دوچندان کرده است، حتی در شرایطی 
که فعالیت پست در این ایام با ۱۰۰ درصد نیرو و بدون 
تعطیلی بوده )برخلاف مصوبات ستاد ملی کرونا بابت 
تا  دورکاری کارمندان( و شیفت های کاری شان هم دو 
سه برابر قبل شده است، اما هنوز هم این خدمت رسانی 
را دچار اختلال کرده است و بعضا مردم، را دچار نارضایتی 
هم کرده است، که در این موضوع نه می توان مردم را 
مقصر دانست و نه می توان قصوری را از سوی کارکنان 
و  ارتباطات  وزارت  مدیران  و  متصور شد  پست  شرکت 
موضوع  این  حال  به  فکری  پست،  شرکت  و  اطلاعات 
داشته باشند تا با نظارتی بیشتر، هم در خدمت رسانی به 
مردم اختلالی ایجاد نشود و هم کارکنان شرکت، بیش از 

این در فشار کاری قرار نگیرند.
آن طور که مشخص است، باتوجه به آغاز پیک پنجم و شرایط 
قرمز کرونایی، در ایام آتی، حجم کاری کارکنان شرکت پست 
بیش از این هم خواهد شد، اما در این بین خانواده شرکت 
پست، که وظیفه رفع تقاضای مردم را دارند، خود نیز، نیازمند 
مسائلی هستند، واکسیناسیون کارکنان پست، مهم ترین 
موضوعی است که باید به آن توجه شود، متاسفانه کارکنان 
این شرکت در نوبت واکسیناسیون قرار ندارند و گویا اقدامی 
هم در این مسئله انجام نشده است، همچنین به شرکت 
پستی که چند تن از کارکنانش را در خدمت به مردم، به دلیل 
ابتلا به کرونا از دست داده است، نگاهِ یک شرکت خدماتی 
شود و کارکنان آن صرفا از نام این شرکت را یدک نکشند و از 

مزایای آن هم به بهره مند باشند.

سرمقاله

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید ولی الله فلاحی  را گرامی می دارد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه
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اجتماعی

طلاق تلخ ترین برچسب زندگی است، بدون شک مهمترین 
عوامل طلاق در کشور، کمرنگ شدن معیارها، ارزش ها و 
هنجارها، دخالت والدین، اعتیاد و بیماری های روحی و 
جسمی، تفاوت سنی بالا و تنوع طلبی خیانت و شکاف 

طبقاتی است.
برای طلاق عوامل متعددی وجود دارد، نرخ طلاق در کشور 
در پنج سال نخست زندگی بالاست و دلیل آن این است که 
ازدواج ها شتاب زده شده و طرفین شناخت کاملی از یکدیگر 
ندارند و اغلب بین سنین ۱۸ تا ۲۵ سالگی صورت می پذیرد.
مهمترین مسئله دوساختی شدن جامعه است، منظور از 
دوساختی شدن این است، که امروز ساختار کهن جامعه  
که شامل ارزش ها و هنجارهای سنتی است با ساختار 
مدرن که دارای معیار و مشخصه های جدید است در تضاد 
قرار گرفته است و این موضوع اختلافات زیادی را بوجود 

می آورد.
طبق بررسی های به عمل آمده، مسئله عدم شناخت و 
درک متقابل از یکدیگر، یکی از عوامل اصلی طلاق است، 
متاسفانه در این بررسی در مورد معیار ازدواج و انتخاب، 
حدود ۴۰ درصد جوانان اعلام کردند که معیاری نداشتیم 
و در مهمانی یا تلفنی و اینترنتی با یکدیگر آشنا شدیم و 

ازدواج کردیم.
مسئله دیگر نوع شغل طرفین است، در بررسی های صورت 
گرفته مشخص شده که طلاق در بین معلمین کمتر از سایر 
مشاغل است در بین کارمندان ۱۰ درصد و در بین معلمین 
۵ تا ۶ درصد و در بین زنان خانه دار حدود ۵۸ درصد است.
اما مسائل اقتصادی، یکی دیگر از عوامل مهم در طلاق 

است، طبق بررسی های صورت گرفته ۷۵ درصد خانم ها 
در طلاق پیشگام می شوند و درخواست طلاق می دهند 
و اکثر فکر می کنند می توانند زندگی خود را اداره کنند، 
نداشتن شغل مناسب، مسکن، عدم تأمین مخارج زندگی، 
اقدام و طلاق  برای  دلیلی  به عنوان  مسائلی است که 
عنوان می شود، اما این عامل در اصل نباید عامل مهمی 
باشد، چراکه اگر زن و شوهر به درک عقلانی و اخلاقی از 
دیگر رسیده باشند و با حداقل زندگی، هم در کنار یکدیگر 

زندگی خواهند کرد.
طلاق در طبقات متوسط بیشتر از طبقات دیگر جامعه است، 
دلیل آن این است که در طبقه متوسط زن و شوهر احساس 
امنیت شخصی دارند، در طبقه پایین زن می داند که باید 
مطیع شوهر باشد و می داند تهیه مخارج زندگی به عهده 
شوهر است، در طبقات بالای جامعه نیز به دلیل اینکه زنان 
از امکانات رفاهی بالایی برخوردارند و تناسب و فرهنگی و 
فکری بیشتری با شوهر وجود دارد طلاق کمتر مشاهده 
می شود، اما در طبقه متوسط زنان چون اغلب کار می کند 
و استقلال مالی دارد، مدام در حال کلنجار رفتن برای اعلام 
وجود خود هستند که عادتاً این مسئله باعث افزایش طلاق 

در کشور می شود. 
به روز  آمار طلاق روز  این وضعیت  ادامه  با  بدون شک 

افزایش پیدا خواهد کرد، طلاق یکی از پدیده های اجتماعی 
است که بر روی سایر پدیده ها و عوامل مختلف جامعه 
تاثیر مخرب و غیر قابل جبران می گذارد، به طوری که 
می توان گفت در بروز آسیب های اجتماعی موثر ترین علت 
طلاق است، همچنین فحشا، نابسامانی کودکان و اعتیاد از 

پیامدهای طلاق در جامعه است.
و سطح  ازدواج  آمار  اینکه  و  شرایط  این  به  باتوجه  اما 
شگفت انگیزی پایین آمده است، چه فکری باید کرد؟ بالا 
رفتن سن ازدواج در میان جوانان و همچنین نبود مسکن، 
تورم، گرانی یکی از مهمترین دلایل عدم گرایش جوانان به 

ازدواج است.
به طور خلاصه، عدم شناخت کافی زوجین از یکدیگر 
یکی از مهم ترین دلایل طلاق می باشد، بنابراین ازدواج ها 
همچنین  گیرد،  صورت  کافی  شناخت  اساس  بر  باید 
افزایش طول دوران نامزدی برای شناخت بهتر، آموزش 
و مهارت های زندگی قبل از ازدواج ،حذف دخالت های 
بی مورد و ناروا در امور فرزندان پس از ازدواج و همچنین 
در  پذیری  اشتغال و مسکن و مسئولیت  حل مشکل 
محیط خانواده و درک وظایف زناشویی از سوی طرفین، 
چنین  از  پیشگیری  برای  عامل  مهمترین  می تواند 

معضلاتی باشد.

از ابتدای هفته جاری ثبت نام برای دریافت وام هفت 
میلیون تومانی بازنشستگان تامین اجتماعی شروع شده 
که یکی از شروط آن عضویت در کانون های بازنشستگی 

است.
طبق پیش بینی ها ۱۲ درصد از جمعیت کل سه میلیون 
نفری بازنشستگان تامین اجتماعی در این راستا امکان 
دریافت وام قرض الحسنه هفت میلیون تومانی را خواهند 

داشت.
کانون بازنشستگان شهرستان تهران شروط پنج گانه لازم 
جهت ثبت نام و اخذ وام قرض الحسنه را اعلام کرده 
است. بر این اساس بازنشسته عضو کانون می بایست 
حقوق خود را  از شعب  بانک رفاه شهر تهران دریافت 

نماید.
به این ترتیب سایر بانک ها به دلیل عدم امکان کسر 
اقساط توسط بانک عامل نمی توانند وام پرداخت کنند. 
همچنین باتوجه به قوانین بانک مرکزی سن بازنشسته  
متقاضی وام باید کمتر از ۷۷ سال تمام باشد، در ایرن 
راستا بازنشسته باید فاقد بدهی بانکی،  چک برگشتی و 

اقساط معوقه وام از سایر بانک های کشور باشد.  
همچنین بازنشسته نباید در سه سال گذشته از تسهیلات 

وام بانک رفاه استفاده کرده باشد. بر اساس این گزارش 
متقاضی یعنی بازنشسته یا مستمری بگیر که درخواست 
باید سیم کارت به نام خود داشته باشد. این  وام دارد 

شروط صرفا جهت پیش ثبت نام وام است.  
به  اعلام کرده است  تهران  استان  بازنشستگان  کانون 
دلیل محدودیت در تعداد وام با توجه به دستورالعمل 
بازنشستگان  عالی  کانون  و  اجتماعی  تامین  سازمان 
حداقل  با  وام  اخذ  اولویت   کشور،  اجتماعی  تامین 
همچنین  و  صعب العلاج  و  خاص  بیماران  بگیران، 
افرادی که فرزندان آنها در شرف ازدواج هستند خواهد 
مسکن  جابه جایی  حال  در  که  کسانی  در ضمن  بود. 
جهت اجاره نشینی هستند، نیز در اولویت دریافت وام 

قراردارند.

شهرسازی  و  راه  وزارت  ساختمان  و  مسکن  معاونت 
اطلاعیه ای درباره طرح ملی مسکن اقساطی صادر کرد، 
در اطلاعیه وزارت راه و شهرسازی آمده است؛ »وزارت راه 
و شهرسازی در خصوص »طرح ملی مسکن اقساطی« 
مسئولیتی ندارد، اتحادیه تعاونی های عمرانی شهر تهران 

که اقدام به ثبت نام برای واگذاری مسکن در قالب طرحی 
تحت عنوان طرح ملی مسکن اقساطی کرده، هیچ گونه 
مجوزی از وزارت راه و شهرسازی برای انجام ثبت نام و 
سایر امور از جمله اخذ پول، پیش فروش و ساخت وساز 

مسکن ندارد.

صرفاً عنوان مطروحه تشابه اسمی با طرح دولتی اقدام 
ملی مسکن دارد. از این رو تاکید می شود وزارت راه و 
متقاضیان  قبال  در  مسئولیتی  هیچ گونه  شهرسازی 
اقدامات  سایر  و  شده  اخذ  مبالغ  فعالیت،  ثبت نامی، 

اتحادیه مذکور ندارد.«

آنچه که باید و نباید؛

طلاق تلخ ترین برچسب زندگی

چه کسانی امکان دریافت تسهیلات فوری ندارند؟

اولویت های پرداخت وام هفت میلیونی مشخص شد

اطلاعیه مهم وزارت راه درباره طرح ملی مسکن اقساطی

دیدگاه

اقتصاد

با حکم وزیر راه و شهرسازی؛

امیرمکری سرپرست سازمان 
هواپیمایی کشوری شد

 
عنوان  به  را  امیرمکری  سیاوش  شهرسازی  و  راه  وزیر 
سرپرست سازمان هواپیمایی کشوری منصوب کرد، محمد 
اسلامی، وزیر راه و شهرسازی در حکمی سیاوش امیرمکری، 
با  را  ایران  ناوبری هوایی  مدیرعامل شرکت فرودگاه ها و 
حفظ سمت به عنوان سرپرست سازمان هواپیمایی کشوری 
رئیس  زنگنه  دهقانی  تورج  این  از  پیش  کرد،  منصوب 

سازمان هواپیمایی کشوری بود.

۹2 درصد جمعیت بالای 1۵ سال 
حساب بانکی دارند

معاون فناوری های نوین بانک مرکزی گفت: در ایران ۹۲ 
درصد از جمعیت بالای ۱۵ سال حساب بانکی دارند که در 

این خصوص جزو کشورهای برتر هستیم. 
مالی  »تأمین  تخصصی  وبینار  در  محرمیان«  »مهران 
نوآورانه برای پیشرفت فناورانه، نقش فین تک ها، ابزارهای 
مالی و نهادها« که توسط پژوهشکده مطالعات و فناوری 
ریاست جمهوری با همکاری دانشگاه توکای ژاپن و حضور 
کارشناسان و اساتید دانشگاه های بین المللی برگزار شد، با 
مروری بر رویکردهای بانک مرکزی در توسعه فناوری مالی 
گفت: در ایران ۹۲ درصد از جمعیت بالای ۱۵ سال، دارای 
حساب بانکی هستند که در این خصوص جزو کشورهای 

برتر هستیم.
به واسطه  سرویس ها  از  قابل توجهی  بخش  افزود:  وی 
حدود ۱۲۰ میلیون کارت بانکی تراکنش دار انجام می شود 
این  محصول  تراکنش  میلیارد  چهار  حدود  ماهانه  و 

سرویس دهی است.
سرانه  اینکه  بیان  با  مرکزی  بانک  فناوری های  معاون 
پایانه های فروش در ایران به ازای هر ۸۰ نفر یک پایانه 
است، افزود: در کشور، نسبت اسکناس به میزان نقدینگی 
۲.۳۳ درصد است  که نشان از رونق و گستردگی پوشش 

خدمات پرداخت و بانکداری الکترونیک دارد.
از  حمایت  در  مرکزی  بانک  برنامه های  تشریح  با  وی 
با  ارتباطی  زیرساخت  حوزه  در  گفت:  مالی،  فناوری های 
با هدف  به استقرار هاب فناوران مالی  فناوران می توان 
تسهیل ارتباط فناوران مالی با زیرساخت شبکه پرداخت 
الکترونیک و کنترل و نظارت همه جانبه بر پرداخت های 

کارت به کارت اشاره کرد.
محرمیان افزود: راه اندازی کیف الکترونیک پول نیز یکی 
دیگر از پروژه های بانک مرکزی در زمینه فناوری مالی است؛ 
تدوین مقررات کیف الکترونیک پول با هدف افزایش تنوع 
ابزارهای پرداخت و فراهم ساختن امکان حضور بازیگران 
جدید در این خصوص انجام  شده و ادامه مراحل نیز در 

حال تکمیل است.
به  سخنانش  ادامه  در  مرکزی  بانک  مسئول  مقام  این 
در  مقررات  تدوین  گفت:  و  پرداخت  »نئوبانک«  موضوع 
زمینه نئوبانک ها با هدف زمینه سازی ظهور آن ها به همراه 
زمینه سازی یکپارچه سازی خدمات بانکی با سایر حوزه ها 

نیز در دستور کار بانک مرکزی قرار دارد.
محرمیان در زمینه »بانکداری باز« و تلاش های انجام شده 
برای پیاده سازی آن در ایران گفت:  تدوین راهبرد در زمینه 
پلتفرم های بانکداری باز برای تسهیل استفاده فناوران مالی 
از خدمات شبکه بانکی و امکان یکپارچه سازی خدمات 
بانکی با سایر پلتفرم ها در خصوص این نسل از بانکداری 

مورد توجه جدی سیاست گذار پولی قرار دارد.
وی به پروژه »سند باکس« نیز به عنوان یکی از برنامه های 
بانک مرکزی در زمینه فناوری های مالی اشاره کرد و ادامه 
سریع تر  شناسایی  برای  باکس  سند  محیط  ایجاد  داد: 
مخاطرات فناوران مالی و تسهیل صدور مجوزها به عنوان 

اولویت در دستور کار بانک مرکزی قرار دارد.

جامعه

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی منصوری«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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استان ها 
نتیجه انتخابات شورای شهر فردیس احتمالاً تغییر کند

سخنگوی هیئت عالی نظارت بر انتخابات شوراهای شهر و روستا در البرز، گفت: شکایات و گزارش ها از 
تخلفات انتخاباتی در استان البرز توسط هیئت نظارت در حال بررسی است، ۱۰ درصد آرا در فردیس بازشماری 
شد و ممکن است نتیجه نهایی نسبت به نتیجه اولیه تغییراتی داشته باشد البته تغییر به این صورت که 

رتبه یک عضو منتخب در بین سایر منتخبین جابجا شود.

دادستان دیوان محاسبات کشور از ارسال یک هزار و ۲۰۰ 
گزارش تخلف از تفریغ بودجه طی سال گذشته به دیوان 
محاسبات کشور خبر داد، علی کامیار در نشست شورای 
برنامه ریزی و توسعه و اقتصاد مقاومتی استان ایلام 
اظهار داشت: ۴۰۰ مورد از این گزارش ها مربوط به بحث 

سامانه ها است.
وی با اشاره به رویکرد جدید دیوان محاسبات بر پایه 
فن آورانه و مردم پایه افزود: تلاش می شود تا با شفاف 

سازی ها خود مردم در جریان گزارش ها باشند.
دادستان دیوان محاسبات کشور اضافه کرد: گزارش تفریق 
بودجه در مجلس قرائت می شود تا مردم در جریان آن 
قرار گیرند و در سامانه دیوان نیز قرار می گیرد، هرچه 
قدر گزارش های مردم از عملکرد مالی دیوان شفاف باشد 

اعتماد آنها بیشتر می شود.
وی با بیان اینکه دیوان محاسبات باید در تلاش باشد 
اعتماد مردم در بحث مالی دستگاه ها افزایش یابد، تاکید 
کرد: مردم باید مطالبه گر باشند و دیوان محاسبات را 

کمک کنند.
دادستان دیوان محاسبات کشور افزود: حسابرسی ترک 
فعل مدیران یکی از اولویت های مهم دیوان محاسبات 
است و اگر مسئولی نتواند انتظارات مورد نظر را برآورده 

کند و مرتکب ترک فعل شود توسط دیوان محاسبات 
مورد پیگیری قرار می گیرد.

کامیار تصریح کرد: این دیوان، در کنار توجه دقیق به 
مساله ترک فعل از ریسک پذیری مدیران دولتی برای 
بهبود وضعیت اقتصادی، اشتغال و توسعه کشور کاملا 

حمایت می کند.
شورای  مجلس  و  محاسبات  دیوان  شد:  یادآور  وی 
اسلامی در اوج همکاری متقابل قرار دارند و همکاری دو 
سویه مجلس شورای اسلامی و دیوان محاسبات سبب 
می شود تا شاهد تصویب یک بودجه عملیاتی و کاربردی 

در سال های بعدی باشیم.
دیوان  آینده  ساله   ۴ اندازه  چشم  سند  گفت:  کامیار 
محاسبات کشور تدوین شده است که در این سند مبحث 

فناوری و اتکا به مردم مورد توجه است.
دادستان دیوان محاسبات کشور افزود: با استفاده بیشتر 
از فناوری و ایجاد زیرساخت های لازم می توان جلوی 
هرگونه تخلف را در دستگاه های اداری گرفت و تعداد 

تخلفات مالی را کاهش داد.
کامیار عنوان کرد: اهمیت دادن به استان ها و شناخت 
کامل از مسائل و ویژگی های مختلف استان های کشور 
از اولویت های مهم دیوان محاسبات در دوره جدید است.

دیگر  مالی یکی  یادآور شد: شفاف سازی مسائل  وی 
دیوان  پیگیری  و  توجه  مورد  که  است  موضوعاتی  از 

محاسبات کشور است.
وی تاکید کرد: امیدواریم با حضور یک مجلس و دولت 
شود،  مرتفع  مشکلات  از  بسیاری  دوره  این  انقلابی 
مطالبات مجلس از دیوان به حق است که تلاش می 

شود انجام گیرد.
وی تغییر رویکرد دیوان محاسبات و تهیه سند راهبردی 
را از اولین اقدامات این دیوان برشمرد و بیان کرد: عدم 
تکمیل سامانه ها از ضعف ها است که اکنون دیوان 
برسد،  نتیجه  به  این سامانه ها  که  کند  پیگیری می 
هستند عده قلیلی که با سو استفاده عملکرد نیروهای پر 

تلاش را زیر سوال می برند.
وی ادامه داد: امیدواریم دیوان محاسبات از سندرسی به 
رسیدگی هوشمند برسد که باید جلو تخلف را بگیریم نه 

اینکه پس از انجام تخلف دنبال مچ گیری باشیم.
دادستان دیوان محاسبات کشور گفت: ریسک پذیری را 
در مدیران باید افزایش دهیم و دیوان محاسبات به دنبال 
این موضوع است تا همکاری بیشتری بین دستگاه ها و 

دیوان محاسبات ایجاد کند.
از مدیران خواست که دیوان محاسبات به عنوان  وی 
مزاحم نبینند زیرا این دیوان دلسوز مدیران است و،مدیران 
سرمایه های کشور هستند و نباید خدایی نکرده به گونه 

ای باشد که از بیت المال سو استفاده شود.
کامیار با تاکید بر اینکه هر استانی در جای خودش تلاش 
را  انجام دهد، گفت: استان ایلام  را برای توسعه  خود 
به عنوان استانی شهید پرور و افتخار آمیز می شماریم  
همواره که در صحنه دفاع مقدس خوش درخشیده و در 
میزبانی از زائرین حسینی برای مردم خاطرات خوبی به 

یادگار گذاشته است.
دادستان دیوان محاسبات کشور تاکید کرد: امیدواریم در 
دولت جدید جبران مافات در محرومیت زدایی با توجه به 
سالهای جنگ تحمیلی در این استان محروم انجام گیرد.
وی افزود: آرزو می کنیم برای دولت آقای رییسی که 
نارسایی ها وکاستی ها به بهانه تحریم که نتوانستیم 
پیشرفت کنیم در دوران جدید از فرصت ها استفاده کنیم 

و خدمات بیشتری به مردم ارایه دهیم .

»دادستان دیوان محاسبات کشور« خبر داد:

هزار و ۲۰۰ گزارش تخلف تفریغ بودجه ارسال شد

المللی  بین  جاده  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
دوغارون - اسلام قلعه یکی از مهمترین راههای ارتباطی 
بین ایران و افغانستان به شمار می رود که ساخت و 

بهسازی آن ۷۰ درصد پیشرفت دارد.
در  دوغارون  مرز  از  بازدید  حاشیه  در  امانی  داریوش 
شهرستان تایباد استان خراسان رضوی افزود: برای این 
پروژه حدود ۱۰۰ میلیارد ریال هزینه شده که می تواند 
نقش موثری در سرعت بخشیدن به تردد ناوگان حمل و 

نقل بین المللی ایران و افغانستان داشته باشد.
وی ادامه داد: این پروژه از پارسال آغاز شده و هماهنگی 
با کشور افغانستان و دستگاه های مستقر در مرز دوغارون 

از مشکلاتی بودند که برطرف شده است.
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: اختلاف مرزی میان 
مرزی  پایانه  جامع  طرح  اجرای  از  افغانستان  و  ایران 
جلوگیری می کرد که با حل این اختلاف، این طرح نیز 

اجرا می شود.
وی با اشاره به منویات رهبر معظم انقلاب که بر مبادلات 
افزود:  داشتند  تاکید  با همسایگان  فرهنگی  و  تجاری 
این امر در دستور کار وزارت راه و شهرسازی قرار گرفته 
از ظرفیت های کشورهای همسایه  و تلاش می شود 

استفاده شود تا آسیب پذیری کشور کاهش یابد.
امانی ادامه داد: در شرایط تحریم های یک جانبه آمریکا، 
مرزهای کشور به مسایل اقتصادی و تجاری کشور کمک 
کردند و در صدد هستیم پایانه های مرزی را فعال کنیم.
از طریق  نیز مدتها  پاکستان  با کشور  ایران  وی گفت: 
مرز میرجاوه ارتباط داشت که طی ۶ ماه گذشته دو مرز 
ریمدان و پیشین هم به آن افزوده شدند و قرار است 
استان  جنوبی  ناحیه  در  هم  مرزی  پایانه  چهارمین 

سیستان و بلوچستان افتتاح شود.

رییس  دستور  با  افزود:  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
سازمان  به  مرزی  های  پایانه  واحد  مدیریت  جمهوری 
کشور  مرزی  پایانه های  امور  تا  شده  واگذار  راهداری 

سامان یابد.
وی ادامه داد: از آنجایی که فعالیت در مرزها ۲۴ ساعته 
می باشد اگر اختلافی بین نهادهای مستقر در مرز ایجاد 

شود نیاز است که یک سازمان مدیریتی پاسخگو باشد.
امانی گفت: آیین نامه این دستگاه مدیریتی هم برای 

مشخص شدن حوزه کاری در حال تصویب است.

»معاون وزیر راه و شهرسازی« بیان کرد:

جاده دوغارون - اسلام قلعه مهمترین راه  ارتباطی ایران و افغانستان است

خراسان رضوی

ایلام

»معاون دفتر ساماندهی صنوف سازمان تعاون 
روستایی کشور« خبر داد:

۳۶0 عنوان شغل در بخش 
کشاورزی شناسایی و کُدگذاری شد

روستایی  تعاون  سازمان  صنوف  ساماندهی  دفتر  معاون 
کشور تعداد اعضای نظام صنفی کشاورزی ایران را بیش 
گفت:  و  کرد  اعلام  بهره بردار  هزار   ۲۰۰ و  میلیون  یک  از 
۳۶۰ عنوان شغل کشاورزی تاکنون شناسایی، کُدگذاری و 

استانداردسازی شده است.
بر  نظارت  کشاورزی  کمیسیون  جلسه  در  ادیب  مرتضی 
اتاق اصناف کشاورزی استان در سنندج با اشاره به اینکه 
نخستین نظام صنفی شهرستانی سال ۱۳۸۸ تشکیل شد، 
اظهار داشت: بیش از یک میلیون و ۲۰۰ هزار بهره بردار در 
نظام صنفی عضو شدند و تاکنون بیش از یک میلیون پروانه 
فعالیت که مدرک شغلی به شمار می رود؛ برای آنها صادر 

شده است.
در  صنفی  نظام  گیری  شکل  اینکه  به  اشاره  با  وی 
و  بندی  طبقه  شناسایی،  به  منجر  کشاورزی  بخش 
استانداردسازی مشاغل این بخش شد، افزود: تاکنون 
شناسایی،  کشاورزی  بخش  در  شغلی  عنوان   ۳۶۰
دفتر  معاون  است.  شده  استانداردسازی  و  کُدگذاری 
با  کشور  روستایی  تعاون  سازمان  صنوف  ساماندهی 
بیان اینکه سال ۱۳۹۲، آیین نامه قانون نظام صنفی 
به  صنفی  نظام  نقش  گفت:  شد،  اصلاح  کشاورزی 

واسطه نوع ساختاری که داشت پررنگ تر شد.
ادیب با اشاره به اینکه یکی از اعضای سازمان نظام صنفی 
کشاورزی ایران در شورای قیمت گذاری محصولات حضور 
دارد، افزود: حال قرار شده در هر شهرستان هفت اتحادیه 
شامل زراعی، دامی، باغبانی، شیلات، منابع طبیعی و صنایع 

تبدیلی به صورت تخصصی تشکیل شود.
از اعضای هیات مدیره های اتحادیه های  وی یادآور شد: 
صنفی یک اتاق اصناف ایجاد و از مجموعه نمایندگان هیات 

رییسه های اتاق ها هم اتاق کشور تشکیل می شود.

»فرمانده انتظامی شیراز« بیان کرد:

دستگیری یک قاتل
 بعد از 2 دهه در شیراز

فرمانده انتظامی شهرستان شیراز اعلام کرد که یک قاتل فراری 
بعد از ۲ دهه، توسط پلیس شناسایی و دستگیر شد.

سرهنگ فرج شجاعی به خبرنگاران گفت: سال ۱۳۸۰ و بعد از 
وقوع ۲ فقره قتل حین درگیری دسته جمعی و با استفاده از 
سلاح سرد، در یکی از روستاهای شهرستان فسا، قاتل از محل 

متواری می شود.
او با بیان اینکه تحقیقات برای دستگیری این قاتل متوقف 
نشده بود، گفت: تحقیقات اولیه نشان داد که فرد یاد شده 
به یکی از کشورهای همسایه گریخته و وارد زندگی مخفیانه 

شده است.
شجاعی گفت: در ادامه این تحقیقات، اخیرا مشخص شد که 
فرد یاد شده، پس از ۲ دهه گریز، به کشور بازگشته و در شیراز 

ساکن شده است.
دریافت  دنبال  به  گفت:  شیراز  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
اطلاعات در خصوص این پرونده، ماموران یگان جلب با انجام 
یک  روزه طی  چند  ویژه  مراقبت های  و  اطلاعاتی  اقدامات 
عملیات غافلگیرانه به محل مورد نظر اعزام شده و متهم را در 

مخفیگاهش دستگیر کردند.
شجاعی با اشاره به اینکه قاتل در اعترافات خود انگیزه 
قتل را اختلافات شخصی با مقتولان اعلام کرده است، 
گفت: این فرد بعد از سیر مراحل قانونی، تا رسیدگی 
کامل به پرونده توسط دستگاه قضایی، روانه زندان شده 

است.

کردستان 

فارس
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هنری
درخواست خواهر بابک خرمدین از رییس سازمان سینمایی

آذر )آزیتا( خرمدین، خواهر بابک خرمدین در پی انتشار خبرهایی درباره ساخت 
مستندی درباره برادرش، از رئیس سازمان سینمایی درخواست کرد تا پروانه 

ساخت این مستند باطل شود.

درحالی که افق فرهنگ و هنر و به تبع آن سینما، همچنان 
ناروشن است و هیچ دورنمایی هم از سوی آقای رئیس 
جمهور جدید، حتی در حد شعار، برای آن ارائه نشده است 

و به نظر  نمی رسد در تغیرات سیاسی پیش رو، فرهنگ، 
چندان دیده شده و جایی شایسته در جامعه داشته باشد،  در 
زیر پوست چروک و چرک سینما، آمد و شدها جریان دارد.

اشتباهی ها و رفقای میزنشین فرمایشی آن ها، مافیا و 
ابتذالگراها در فضای مخروبه سازمان اشتباهی سینمایی، 
فارابی،  فامیل  هزار  بنیاد  تجاری سینما،  خانه سیاسی 
گروهک انحرافی بدون هنر و تجربه، مرکز مانع گسترش 
سینمای مستند و تجربی و دیگرخلوت سراها ومغازه های 

تزیین شده آقایان با نام سینما، به دست پا افتاده اند.
عده ای چمدان های خود را می بندند؛ گروهی که تا دیروز 
دکمه های پیراهن خود را تا ناف بازکرده بودند، اکنون تا 

سقف گلو آن را می بندند، جماعتی به جاروب ته مانده های 
مالی سینما مشغول اند از آن سو هم، گروهی جارو به دست 
برای پاکسازی سینما از آثار جناح قبلی، آماده می شوند؛ 
چند تنی برای تبدیل جشنپاره ها و حیاط خلوت ها به 
دورهمی های موسوم به ارزشی، نقشه می کشند، بعضی 
در فکر تغییر دکور سینما هستند؛ طیفی در اندیشه ویران 
کردن تفکرات غرب پسند و برجامی از حوزه سینما هستند 
و... این همه، باچراغ خاموش انجام می گیرد، بدون آنکه 
روندگان و آیندگان، به یاد درمان سینما از انواع بیماری ها، 
رفع گرفتاری ها و مشکلات سینماگران و مردم و احیای 

سینمای ملی باشند، هرکسی کار خودش، بار خودش!

از ابتدای سال ۱۴۰۰ برخی کارگردانان سینما با علم به شرایط 
نامساعد کشور به واسطه پاندمی کرونا تن به اکران فیلم 
خود داده  اند که ۱۱ فیلم بیشترین سهم مخاطب را داشته اند.

بر اساس آخرین آمار منتشر شده در سایت سمفا )سامانه 
مدیریت فروش و اکران سینما( ۱۱ فیلم بیشترین سهم را 
جذب مخاطب سینماها داشته اند که پرفروش ترین آنها 
شنای پروانه با فروش ۳ میلیارد و ۴۰۰ میلیون تومان و 
کمترین  آنها  پیشی میشی با ۲۵۷ میلیون تومان فروش 

بوده است.
اما مرور وضعیت فیلم های سینمایی بر اساس آمار نشان 
می دهد تازه ترین ساخته مجید مجیدی با عنوان خورشید در 
مجموع ۸۵ هزار و ۲۲۴ مخاطب در ۲۴۳ سالن و هشت 

هزار و ۲۶۰ سانس نمایش داده شده است.
این فیلم با بازی علی نصیریان که از نوروز ۱۴۰۰ نمایش خود 
را آغاز کرده تا به امروز یک میلیارد و ۳۴۰ میلیون تومان 

فروش داشته است.
فیلم سینمایی هفته ای یک بار آدم باش به کارگردانی شهرام 
شاه حسینی نیز با ۶۰ هزار و ۱۸۶ مخاطب در ۲۵۴ سالن 

توانسته ۹ هزار و ۵۵۷ سانس اکران شود.
این فیلم نیز از آثار اکران نوروز است که توانسته فروش یک 

میلیارد و ۲۸۵ میلیون تومانی را ثبت کند.
اما فیلم سینمایی دینامیت به کارگردانی سیدمسعود اطیابی 
را باید جدیدترین فیلم اکران سینما دانست که عوامل آن 

ریسک نمایش دراین شرایط را قبول کردند.
این فیلم با ۲۳۶ سالن و ۲ هزار و ۴۸۱ سانس نمایش 
توانسته ۵۱ هزار و ۸۳۷ مخاطب را به سالن های سینما 

بیاورد.
دینامیت با بازی پژمان جمشیدی از تاریخ ۱۰ تیرماه اکران 
خود را آغاز کرده و تا کنون یک میلیارد و ۱۱۱ میلیون تومان 

فروخته است که یک رکورد خیلی خوب در این شرایط 
کرونایی برای سینما به حساب می آید.

تک خال ساخته مجید مافی نیز بعد از هشت هزار و ۳۲۰ 
سانس نمایش در ۲۲۱ سالن سینما ۴۶ هزار و ۹۲۴ مخاطب 

داشته است.
این فیلم از ششم فروردین ۱۴۰۰ اکران خود را  آغاز کرده و تا 

کنون ۹۱۰ میلیون تومان فروش داشته است.
شنای پروانه نخستین تجربه کارگردانی محمد کارت نیز حالا 
در ۹۰ سالن سینما در حال نمایش است. این فیلم با یک 
هزار و ۷۷۴ سانس نمایش توانسته ۱۳ هزار و ۷۶۶ مخاطب 

را جذب کند.
هر چند آغاز اکران شنای پروانه به سال گذشته بازمی گردد اما 
به دلیل تعطیلی مداوم سینماها نمایش اصلی این فیلم به 
سال ۱۴۰۰ موکول شد و در نهایت توانست ۳ میلیارد و ۴۳۹ 

میلیون تومان فروش کند.
خون شد آخرین ساخته مسعود کیمیایی هم نتوانسته 
آنقدر که انتظار می رفت مورد اقبال مخاطبان سینما قرار 
بگیرد. این فیلم که از ۶ فروردین ۱۴۰۰ نمایش خود را 
آغاز کرده با نمایش در ۱۶۵ سالن سینما ۸ هزار و ۱۵۷ 

مخاطب داشته است.
فیلم سینمایی خون شد در مجموع ۲ هزار و ۲۳۸ سانس 
نمایش فروش یک میلیارد و ۸۲۴ هزار تومانی را تجربه 

کرده است.
آن شب با بازی شهاب حسینی و کارگردانی کوروش آهاری 
دیگر فیلم اکران ۱۴۰۰، تعداد مخاطبانش ۶ هزار و ۷۷۱ نفر 

بوده است.
این فیلم با نمایش در ۶۴ سالن سینما در مجموع یک هزار 

و ۱۶۴ سانس نمایش داده شده است.
این فیلم که در ژانر وحشت که از گونه های کمتر تولید شده 

سینمای ایران است در نهایت فروشی بهتر از یک میلیارد و 
۶۶۶ میلیون تومان بیشتر نداشته است.

لاله به کارگردانی اسدالله نیک نژاد دیگر فیلم اکران سال ۱۴۰۰ 
با نمایش در ۱۲۶ سالن سینما و یک هزار و ۱۸۶ سانس در 

نهایت ۴ هزار و ۳۳۱ مخاطب جذب کرده است.
این فیلم با بازی نیکی کریمی که بر اساس داستان واقعی 
لاله صدیق قهرمان اتوموبیل رانی ساخته شده در نهایت ۹۰۲ 

میلیون تومان فروخته است.
به  است  جرم  فیلم  این  دیدن  و حدیث  پر حرف  فیلم 
کارگردانی رضا زهتابچیان نیز این روزها در ۴۶ سالن سینما 

در حال نمایش است.
این فیلم با ۷۳۹ سانس نمایش ۳ هزار و ۹۶۲ مخاطب 
سینما را جذب خود کرده و توانسته فروش ۸۶۹ میلیون 

تومانی را تجربه کند.
آقای سانسور دهمین فیلم اکران این روزهای سینمای است 
که با بازی محمدرضا فروتن و کارگردانی علی جبارزاده تا 

کنون ۳ هزار و ۳۵۶ مخاطب داشته است.
این فیلم با نمایش در ۳۱ سالن سینما و ۴۴۷ سانس اکران 

فروش ۸۳۵ میلیون تومانی را تجربه کرده است.
پیشی میشی تنها نماینده سینمای کودک در اکران سال 
۱۴۰۰ به کارگردانی حسین قناعت نیز تا کنون یک هزار و 

۱۴۳ مخاطب داشته است.
این فیلم با ۲۳۳ سانس نمایش  الان در ۲۳ سالن سینمای 
در حال اکران است و تاکنون فروش ۲۵۷ میلیون تومانی 

را تجربه کرده است.
هر چند این میزان فروش فیلم های سینمایی در شرایط 
پیش از شیوع کرونا تقریبا هفته ای برای فیلم ها رقم می 
خورد اما همین میزان فروش و روشن بودن چراغ سینما در 

این روزها هم غنیمت به حساب می آید.

پرسه با چراغِ خاموش در سینما!

۱۱ فیلم پرفروش سینما در سال کرونازده ۱۴۰۰

تلنگر

سینما و تئاتر

توسط صندوق اعتباری هنر؛
نحوه محاسبه حق بیمه 

پرداختی هنرمندان اعلام شد
را  ای توضیحاتی  اطلاعیه  انتشار  با  اعتباری هنر  صندوق 
در رابطه با نحوه پرداخت حق بیمه و سرانه درمان تامین 

اجتماعی فصل بهار ارائه کرد.
صندوق اعتباری هنر با انتشار اطلاعیه ای توضیحاتی را در 
رابطه با نحوه محاسبه و پرداخت حق بیمه و سرانه درمان 

تامین اجتماعی فصل بهار ارائه کرد.
در اطلاعیه صندوق اعتباری هنر آمده است: »علیرغم تنگنای 
مالی و بودجه ای، تلاش کردیم در این مرحله با واریز ۱۱۵ 
میلیارد ریال به حساب ۳۹ هزار و ۳۶۱ نفر از بیمه شدگان 
تأمین اجتماعی صندوق اعتباری هنر، به قولی که داده ایم 

عمل کنیم.
روابط عمومی صندوق اعتباری هنر در این اطلاعیه در پاسخ 
به پرسش بیمه شدگان اعلام کرده است: مبنای محاسبه حق 
بیمه پرداختی از سوی صندوق تابع نوع نرخ بیمه )۱۸، ۱۴و 
۱۲ درصد( و اطلاعیه اخیر سازمان تأمین اجتماعی مبنی بر 
حذف ضریب ۲۰ درصد از فرمول محاسبه حق بیمه بوده که به 
حساب بیمه شدگان محترم پرداخت شده است. بدیهی است 
اضافه پرداختی اعضا به سازمان تأمین اجتماعی براساس 
پرداخت  بستانکاری  حساب  به  سازمان  این  ریزی  برنامه 

کنندگان منظور خواهد شد.«
بنابر اطلاعیه اخیر سازمان تأمین اجتماعی، نرخ سرانه درمان 
ماه  در  نفر  ازای هر  به  در سال ۱۴۰۰ معادل۷۱۶ هزار ریال 
تعیین شده است که برابر با لیست دریافتی از سازمان به 
حساب بیمه شدگان بابت فروردین توسط صندوق واریز شد.

فرهنگ و ارشاد اسلامی

فرهنگ و ارشاد اسلامی

»تاریخ سازی »اسپایک لی«
 در جشنواره کن

داوران  هیات  رئیس  اولین  عنوان  به  که  لی  اسپایک 
سیاه پوست جشنواره فیلم کن تاریخ سازی کرده 

است در مراسم شب افتتاحیه دوره ۲۰۲۱ که 
شب پیش برگزار شد، تاکید کرد که کشتن 
سیاه پوستان در امریکا باید متوقف شود، 
بازیگر باید  وی که در راس ۹ هنرمند و 

جشنواره  طلای  نخل  برندگان  انتخاب  به 
به  بخواهم  اینکه  بدون  گفت:  بپردازد،  امسال 

بزرگ ترین  کن  ولی  کنم،  بی احترامی  دیگر  جشنواره های 
جشنواره فیلم دنیاست.

»دیلیپ کومار« بازیگر 
مشهور هندی درگذشت

دیلیپ کومار که ماه پیش در بیمارستانی در بمبئی بستری شده 
بود به دلیل کهولت و مشکلات تنفسی درگذشت، وی 
که در آی سی یو تحت معالجه بود دیروز از دنیا 
رفت. این خبر توسط خانواده و دوستان وی 
در توییتر تایید شده است، کومار در طول 
پنج دهه حضور در بالیوود در فیلم های 
مهمی بازی کرد و آخرین بار در فیلم »قلعه« 

در سال ۱۹۹۸ جلوی دوربین رفت.

جبار آذین

  نویسنده و منتقد
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ورزشی
پریسا جهانفکریان در چه صورتی به المپیک می رود؟

سید اشکان اردیبهشت، دبیر فدراسیون پزشکی ورزشی، در رابطه با آخرین وضعیت پریسا جهانفکریان، اظهار کرد: هم 
اکنون این ورزشکار در حال انجام معاینات پزشکی از سوی فدراسیون پزشکی ورزشی است و معاینات وی هنوز نهایی 
نشده است، ورزشکار باید تحت معاینات پزشکی از سوی پزشکان معتمد فدراسیون پزشکی ورزشی قرار گیرد و به طور 

حتم پزشک معالج وی که عمل جراحی را انجام داده است نیز نظر پزشکی خود را ارائه می کند.

گاهی حوادثی پیش می آید تا باور کنیم والیبال ایران که 
در سطح بین الملل مطرح بوده و از جایگاه و اعتبار جهانی 
برخوردار می باشد، روزگار تلخی را سپری می کند، تیم ملی 
والیبال را می گوییم که قرار است بیست و ششم تیر ماه به 

توکیو اعزام شود! 
تیمی که با تصمیم ولادیمیر آلکنو و به نقل از روابط عمومی 
فدراسیون والیبال ایران برای حضور در بازی های المپیک 

توکیو ۲۰۲۰ معرفی شده است.
در گزارش سایت فدراسیون والیبال آمده است: سعید معروف 
کاپیتان و جواد کریمی به عنوان پاسور، سیدمحمد موسوی، 
علی اصغر مجرد و مسعود غلامی سرعتی زن، میلاد عبادی 
پور میثم صالحی و مرتضی شریفی قدرتی زن ها، امیر غفور 
و صابر کاظمی پشت خط زن، آرمان صالحی و مهدی مرندی 
نیز به عنوان لیبروهای تیم اعزامی به بازی های المپیک 

توکیو معرفی شده اند.
بازی های  ارائه  با  ایران؛  بلندقامتان والیبال  آرزو می کنیم 
غرور آفرین خود، بار دیگر قابلیت های والیبال ایرانی را به رخ 
جهانیان و دنیای والیبال بکشند و در جایگاهی در خور نام و 

شاُن والیبال ایران قرار گیرند.
اما به اینکه تیم ملی والیبال کشورمان در این مدت زمان 
اندک با پشت سر گذاشتن چه مراحلی آماده سازی شده و تا 
چه اندازه آقای ولادیمیر الکنو با بازیکنان آشنایی پیدا کرده 

و در انتخاب نفرات تا چه اندازه نقش داشته است، فعلًا 
کاری نداریم که بهتر است پرداختن به این موارد را به پایان 

مسابقات المپیک واگذار کنیم.
همچنین در همین روزهای اخیر و در آستانه اعزام تیم 
ملی والیبال والیبال کشورمان شاهد رویدادها و مطرح شدن 
برخی سخنان از مافیای والیبال شدیم که واقعاً نمی دانیم 
که  کسانی  تا  شده  کشیده  اینجا  به  ما  والیبال  کار  چرا 
روزگاران نسبتاً زیادی را به قول سید محمد موسوی که از 
جمله بازیکنان مطرح تیم ملی است، برای افتخار آفرینی و 
سربلندی والیبال ایران در کنار هم قرار داشتند، امروز شمشیر 

به روی هم می کشند!
در  غریب،  و  عجیب  روزگار  این  در  که  می رسد  نظر  به 
فدراسیون والیبال ایران مسائلی وجود دارد که صاحب این 
قلم طبق عادت همیشگی در شرایط کنونی کاری به طرح 
ریشه ای مسائل ذکر شده ندارد و بخاطر مصالح  ورزش ملی، 
مصلحت نمی بیند وارد این مباحث تلخ شود که این روزها 
بر سر زبان ها است، فقط به این مختصر اکتفا می کنیم که 
برخورد با فرهاد قائمی دلاور مرد تیم ملی والیبال ایران 
و چهره سرشناس، جوان با اخلاق و محبوب و محجوب 
این رشته پرمخاطب و پرطرفدار، دور از انتظار و تحقیر آمیز 
بود و پیرامون این حرکت ناشایست و غیرانسانی با وی 
صورت گرفته است در آینده بیشتر خواهیم نوشت  که به 
طور قطع برای پیدا کردن گمشده های اخلاقی و فضائل 
انسانی حتماً در فرصت های مناسب و در روشنایی باید 

جستجوگری کنیم.
بدون تعارف باید اذعان کنیم ورزش ما به ویژه والیبال 
باشند  پایبند  اصولی  به  که  افرادی  دارد  کم  کشورمان، 
به  و  بگیرند  گردن  به  را  خود  خطاهای  شوند  حاضر  و 
مناسبی  در  افراد  برخی  بر عکس  ولی  کنند،  اعتراف  آن 
جای گرفته اند که حاضر می شوند بخاطر از دست ندادن 

منصب خود به هر دری بزنند و عملکرد نادرست خود را 
به گونه های مختلف توجیح کنند که این بحث را هم به 
بعد موکول می کنیم، زیرا حالا وقت خرده گیری و انتقاد از 

عملکرد آن ها نیست. 
اختیار  شنیده ها  بر  بنا  که  ولادیمیرآلکنو  آقای   اینکه  و 
چندانی در انتخاب نفرات تیم ملی نداشته و در حقیقت 
آشکار و پنهان همه کاره آقای خوش خبر سرپرست تیم ملی 
بوده است! سئوال بر انگیز شده که باز بنا به مصالح ملی 

ترجیح می دهیم فعلاً سکوت اختیار کنیم.
اما از آقای داورزنی متولی اصلی فدراسیون والیبال ایران 
می پرسیم، چرا اجازه دادند بدون مشورت و نظر خواهی از 
سرمربی تیم ملی و قبل از آنکه آقای آلکنو حداقل برای یکبار 
هم که شده در تمرینات تیم ملی، نحوه بازی و توپگیری 
از فرهاد  قرار دهد،  تائید  آشنا شود و مورد  قائمی  فرهاد 
که سال گذشته به میل و اراده خود از تیم ملی والیبال 
برای پوشش دادن ضعف توپگیری  بود  خداحافظی کرده 

دعوت به عمل بیاورند و به یکباره روی نام پرآوازه این جوان 
غیرتمند ترکمن که بخاطر عرق ملی حاضر به قبول دعوت 
فدراسیون شده بود خط قرمز بکشند و با اعتبار و شخصیت 
ورزشی این جوان متعصب و با اخلاق بازی کنند و حیثیت 

وی را خدشه دار نمائید؟! 
ملی  تیم  ناپاکی های  که  روزی  از  بترسید  داورزنی  آقای 
والیبال کشورمان آشکار شود و بازیکنانی نظیر قائمی ها از 
لجنزار والیبال سخن بگویند؟! البته ناگفته پیداست که برای 
تسویه حساب های شخصی کار بر این محور حاکم بوده و 
آشکار شدن پاره ای مسائل را سبب گردیده تا نکات اصلی و 
اساسی در پرده ابهام بماند، در این میان عجیب تر از همه 
پاسخ آقای خوش خبر سرپرست تیم ملی است که اصلًا 
از ایشان انتظار نمی رفت با توجه به شرایط کنونی که تیم  
ملی در حال اعزام به مسابقات المپیک است اینگونه سخن 
بگوید و باعث دل آزردگی بازیکنان تیم ملی از جمله سید 

محمد موسوی شود!

آلکنوِ بی اختیار؛

تیم ملی والیبال، مملو از ابهامات!

توپ و تور

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

آگهی تغییرات شرکت تسهیل ارتباطات روز شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 7183 و شناسه ملی 10100326295 
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 29/06/1399 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: - خانم بهاره پور 
مظاهری به شماره ملی0064342638 و آقای محمدرضا پور مظاهری به شماره ملی5719656170 و آقای پژمان پور مظاهری به 
شماره ملی 0016602730 به عنوان اعضای هیئت برایمدت نامحدود انتخاب گردیدند. - آقای محمدرضا پور مظاهری به شماره 
ملی5719656170 به سمت مدیر عامل و عضو هیئت مدیره ، خانم بهاره پور مظاهری به شماره ملی0064342638 به سمت رئیس 
هیئت مدیره و عضو هیئت مدیره ، آقای پژمان پور مظاهری به شماره ملی0016602730 به سمت نایب رئیس و عضو هیئت مدیره 
ببرای مدت نامحدود انتخاب گردیدند. - کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهداور شرکت از قبیل چک. سفته. بروات.قراردادها.عقود 
اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری با امضا رئیس هیئت مدیره یا مدیر عامل یا نایب رئیس هیئت مدیره منفردا 

همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. )1161270(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج 

آگهی تغییرات شرکت تسهیل ارتباطات روز شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 7183 و شناسه 
ملی 10100326295 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 29/06/1399 تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد : - آقای رضا اختیار سلماسی بشماره ملی 0061851681 دارنده 500/000 ریال سهم الشرکه با 
دریافت کل سهم الشرکه از لیست شرکا خارج گردید و دیگر هیچگونه حق و سمتی در شرکت ندارد بنابراین 
سرمایه شرکت از مبلغ 10.500.000ریال به 10.000.000 ریال کاهش یافتو ماده مربوطه در اساسنامه به شرح 
فوق اصلاح گردید - تعداد اعضای هیئت مدیره از 2 نفر به 3نفرافزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه 

به شرح فوق اصلاح گردید. )1161272(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج 

آگهی تغییرات شرکت تحلیل خاک البرز شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 30787 و شناسه ملی 
14006174240 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 26/02/1400 تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد : - آقایان پویا یاربختی با کد ملی 0064650911 بسمت مدیر عامل و عضو هیئت مدیره ) خارج از شرکائ( 
و مهدی گودرزی طائمه با کد ملی 0491079567 بسمت عضو و رئیس هیئت مدیره و امیر مافی با کد ملی 
5089611904 بسمت عضو و نایب رئیس هیئت مدیره و حمید مهدوی با کد ملی 0323821960 بسمت عضو 
هیئت مدیره ) خارج از شرکاء ( و خانم ال نازی حامد محسن با کد ملی 1378230000 بسمت عضو هیئت مدیره 
وآقای فرهاد گودرزی طائمه با کد ملی 0071793021 بسمت عضو هیئت مدیره برای مدت نامحدود انتخاب 
گردیدند . - کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک و سفته و برات و قرار دادها و عقود اسلامی 
با امضاء رئیس هیئت مدیره و نایب رئیس هیئت مدیره متفقا« و مهر شرکت و امضائ کلیه قراردادها و عقود و 

اوراق و اسناد مرتبط با نظام مهندسی با مدیر عامل منفردا« با مهر شرکت معتبر می باشد . )1161274(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج 

آگهی تغییرات شرکت نفیس الکترونیک شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 2606 و شناسه ملی 10100194810 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 21/01/1400 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - خانم مژگان ایمانی دیزجیکان به شماره ملی 
1582136742 به سمت رئیس هیئت مدیره و آقای ساسان یاوری به شماره ملی 1582281629به سمت نائب رئیس هیئت مدیره و آقای علاءالدین یاوری به شماره ملی 1582113221به سمت مدیرعامل و عضو هیئت مدیره انتخاب شدند. - کلیه 

اسناد و اوراق بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک، سفته، بروات، قراردادها و عقود اسلامی با امضاء مدیرعامل یا رئیس هیئت مدیره به همراه مهر شرکت معتبر می باشد. )1161273(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج 

آگهی تغییرات شرکت تسهیل ارتباطات روز شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 7183 و شناسه ملی 10100326295 به 
استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 29/06/1399 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای محمدرضا پور مظاهری به 
شماره ملی 5719656170با پرداخت 1/000/000 ریال و آقای پژمان پور مظاهری به شماره ملی0016602730 با پرداخت 1/000/000 ریال 
در زمره شرکا قرار گرفتند مبلغ 2/000/000 ریال به صندوق شرکت پرداخت گردید و - خانم بهاره پورمظاهری با پرداخت 9/200/000 
ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را از 500/000 ریال به 9/800/000 ریال افزایش داد در نتیجه سرمایه شرکت از مبلغ1.000.000 
ریال به 10.500.000 ریال در نتیجه ماده 4در اساسنامه به شرح فوق اصلاح گردید. - لیست شرکا بعد از افزایش سرمایه: خانم بهاره 
پور مظاهری دارای 9/800/000 ریال سهم الشرکه آقای محمد رضا پور مظاهری دارای 100/000 ریال سهم الشرکه آقای پژمان پور 

مظاهری دارای 100/000 ریال سهم الشرکه آقای رضا اختیار سلماسی دارای 500/000 ریال سهم الشرکه. )1161271(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج 

آگهی تغییراتآگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات
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ورزشی
زکی زاده سرپرست دفتر سیاستگذاری و توسعه ورزش زنان شد

وزیر ورزش و جوانان در حکمی لیلا زکی زاده را به عنوان سرپرست دفتر سیاستگذاری و توسعه 
ورزش زنان منصوب کرد، زکی زاده دانش آموخته مقطع دکتری مدیریت ورزشی و از کارشناسان 
وزارت ورزش و جوانان است و سابقه مشاور معاون توسعه ورزش بانوان را در کارنامه خود دارد، 

پیش از این ماندانا رسولی مدیر دفتر سیاستگذاری و توسعه ورزش زنان بود.

تیم های ملی بسکتبال ایران و لیتوانی در ادامه رقابت های 
ملی  تیم  رفتند،  هم  مصاف  به  لتونی  در  جهانی  جام 
بسکتبال جوانان ایران در ادامه رقابت های جام جهانی لتونی 
به مصاف لیتوانی رفت، در این بازی ملی پوشان بسکتبال 
کشورمان با نتیجه ۹۶ بر ۵۳ مغلوب حریف خود شدند و 
از صعود به مرحله یک چهارم نهایی و قرار گرفتن در جمع 

۸ تیم برتر بازماندند. در این دیدار پارسا فلاح از تیم ملی 
جوانان ایران با کسب ۱۱ امتیاز و ۱۰ ریباند و ۳ پاس منجر 
به گل دبل دبل کرد و بهترین بازیکن میدان شد، اما مانع 
شکست تیم ملی ایران نشد. در مقابل جوکوباس روبیناس 
از تیم ملی لیتوانی با کسب ۱۱ امتیاز، ۵ ریباند و ۳ پاس 

منجر به گل بهترین بازیکن تیمش بود.

با اعلام سازمان تیم های ملی، ترکیب نهایی تیم ملی 
تکواندوی ایران برای حضور در مسابقات تیمی مشترک 

المپیک توکیو مشخص شد.
تایید  و  تکواندو  جهانی  فدراسیون  پیشنهاد  اساس  بر 
کمیته بین المللی المپیک برای نخستین بار رقابت های 
تیمی مشترک تکواندو به صورت آزمایشی در بازی های 
المپیک توکیو برگزار می شود؛ تیم ایران و چین موفق 
شدند از طریق رقابت های جام جهانی و هنر های رزمی 
سهمیه حضور در این رویداد را به دست آورند و با اعلام 
فدراسیون جهانی تیم های ساحل عاج، روسیه و ژاپن نیز 

حضور دارند.
جلسه سرپرستان و مراسم قرعه کشی مسابقات تیمی 
المپیک توکیو پنجشنبه - ۱۷ تیرماه )۷ جولای( ساعت ۱۹ 
تا ۲۰ به وقت کره جنوبی )۱۴:۳۰ تا ۱۵:۳۰ به وقت تهران( 

برگزار می شود.
سالن  در  ماه  مرداد  تا ۵   ۲ روز های  طی  رقابت ها  این 
»ماکوهاری مسه« برگزار می شود که هر روز یک مسابقه 
تیمی قبل از رقابت های کسب مدال برنز بخش انفرادی 

انجام خواهد شد.
با اعلام سازمان تیم های ملی، تیم ملی تکواندو ایران 

کیمیا  ناظمی،  عرفان  بخشی،  امیرمحمد  ترکیب  با 
پیدا  رویداد حضور  این  در  ملیکا میرحسینی  و  همتی 
می کند،هدایت این نفرات برعهده سیدنعمت خلیفه به 

عنوان سرمربی است.
شده  برگزار  شیوه  این  به  که  قبلی  مسابقات  طبق 
حداکثر  و   ۴ حداقل  می بایست  تیم  هر  است؛ 
یک  که  باشد  داشته  ترکیب خود  در  تکواندوکار   ۵
 ۲ و  می شود  اعلام  ذخیره  نفر  عنوان  به  ورزشکار 
هوگوپوش مرد با یکدیگر و ۲ تکواندوکار زن نیز با 

هم مبارزه می کنند.

علیرضا بیرانوند در آستانه فسخ قرارداد با آنتورپ بلژیک 
قرار گرفته و احتمالا فوتبالش را در پرتغال ادامه خواهد 
داد، دروازه بان شماره یک تیم ملی فوتبال ایران طی هفته 
های گذشته شرایط چندان مناسبی را در تیم آنتورپ 
بلژیک تجربه نکرده و حالا در آستانه فسخ قراردادش با 

این تیم قرار گرفته است.
علیرضا بیرانوند که از حدود یکسال پیش در اروپا و برای 
تیم آنتورپ بلژیک توپ می زند، این روزها از وضعیتش 
در این باشگاه راضی نیست و به همین خاطر قصد دارد 
این تیم را ترک کند. او با توجه به نیمکت نشینی های 
اخیر و البته در شرایطی که در سال منتهی به جام جهانی 
نیاز به حضور در ترکیب اصلی تیم باشگاهی خود دارد، به 
دنبال فسخ قرارداد با آنتورپ است و به نظر می رسد این 

موضوع به زودی محقق شود.
در این خصوص طی روزهای گذشته برخی رسانه های 
بلژیک به موضوع جدایی بیرانوند از آنتورپ پرداختند و 
این مساله را جدی دانستند. با توجه به شرایط اخیر به 
نظر می رسد کار گلر شماره یک تیم ملی در بلژیک به 
پایان رسیده باشد و او به تیمی خواهد رفت تا بتواند 

فرصت بیشتری برای بازی کردن داشته باشد.
بیرانوند حالا پیشنهادهایی را از چند تیم اروپایی دریافت 
از  پیشنهادها  این  ترین  و گفته می شود جدی  کرده 
لیگ پرتغال باشد. از این رو او قصد دارد فردا بلژیک را 
به مقصد پرتغال ترک کند تا به مذاکره با یکی دو تیم 
پرتغالی که خواهانش شده اند، بپردازد. گلر شماره یک 
تیم ملی که هدف نهایی اش حضور در ترکیب ثابت 

ایران در جام جهانی قطر خواهد بود، در سال منتهی به 
این تورنمنت مهم خودش را برای روزهای سخت آماده 

می کند.
او قطعا انگیزه زیادی دارد تا در اروپا روزهای بهتری را 
قاره سبز سپری کند  در  اول حضورش  به سال  نسبت 
و بی تردید برای آینده برنامه ریزی ویژه ای کرده است.
قطر  رقابت های مقدماتی جام جهانی  در  بیرانوند که 
نیز عملکرد خوبی در ترکیب تیم ملی ایران داشت، برای 
ادامه حضور در ترکیب ثابت شاگردان دراگان اسکوچیچ 
خودش را آماده خواهد کرد، حالا به نظر می رسد طی 
روزهای آینده شاهد معرفی تیم جدید علیرضا بیرانوند 
در اروپا باشیم و باید دید او در نهایت پیراهن کدام را 

برتن خواهد کرد.

لیتوانی ۹۶ - ایران ۵۳؛ شاگردان نوری از صعود به یک چهارم نهایی بازماندند

با اعلام سازمان تیم های ملی؛

ترکیب نهایی تیم ملی تکواندوی ایران در المپیک مشخص شد

بیرو به دنبال بقا در اروپا؛

بیرانوند بلژیک را ترک می کند

توپ و تور

ورزش های رزمی

لژیونرها

پرسپولیس بدون عیسی شد؛

ستاره پرسپولیس دربی را از دست داد؟
مهاجم تیم فوتبال پرسپولیس در جریان دیدار چند شب 
گذشته با فولاد دچار مصدومیت شد، تیم فوتبال پرسپولیس 
در هفته بیست و ششم لیگ برتر در خانه فولاد با تساوی بدون 
گل متوقف شد اما با ۵۵ امتیاز در صدرجدول لیگ برتر باقی  
ماند، در جریان این مسابقه عیسی آل کثیر به دلیل مصدومیت 
از ناحیه همسترینگ جای خود را به مهدی عبدی داد. قرار 
است وی از پای خود عکس برداری کند تا میزان مصدومیتش 

مشخص شود.
پرسپولیسی ها امیدوار هستند این بازیکن مشکل خاصی 
نداشته باشد و در ادامه رقابت های لیگ برتر و دربی جام 
حذفی بتواند این تیم را همراهی کند اما این موضوع بستگی 

به نتیجه عکس برداری از همسترینگ آل کثیر دارد.

بازگشت به هلند؛

مقصد بعدی جهانبخش مشخص شد
یک رسانه هلندی از احتمال انتقال علیرضا جهانبخش ملی 
پوش فوتبال ایران از برایتون انگلیس به تیم فاینورد خبر داد، 
شرایط علیرضا جهانبخش ملی پوش فوتبال ایران برای فصل 
آینده در تیم برایتون انگلیس مشخص نیست. جهانبخش 
هنوز با این تیم قرارداد دارد اما فصل گذشته فرصت زیادی 
برای بازی پیدا نکرد و از این وضعیت رضایت نداشت، این 
احتمال وجود دارد که جهانبخش برای فصل آینده به تیم 
دیگری منتقل شود. مجله Voetbal International هلند از 
باشگاه فاینورد به عنوان مقصد احتمالی علیرضا جهانبخش نام 
برد. این سایت به نقل از »فرانک آرنسن« مدیر فنی فاینورد از 
جذب منابع مالی و اسپانسرهای گسترده خبر داد که در بازار 

نقل و انتقالات تابستانی کمک زیادی به فاینورد خواهد کرد.

واکنش افشاریان به قضاوت
 فغانی در دربی

احتمال  درباره  فوتبال  فدراسیون  داوران  کمیته  سرپرست 
حذفی  جام  دربی  داور  عنوان  به  فغانی  علیرضا  انتخاب 

توضیحاتی را ارائه کرد.
خداداد افشاریان درباره احتمال انتخاب علیرضا فغانی برای 
قضاوت دربی جام حذفی اظهار داشت: هنوز درباره دربی هیچ 
تصمیمی نگرفته ایم. به حدی بازی های لیگ برتر و لیگ 
دسته اول حساس است که درباره انتخاب داوران دیدارهای 

جام حذفی فکر نکرده ایم.
وی ادامه داد: اکنون هم مشغول تمرکز روی چینش داوران 
هفته بیست و هفتم لیگ برتر هستیم. دیدارهای هفته سی 
و سوم لیگ یک هم مهم است. به همین دلیل روی داور 
دربی فکر نکرده ایم. سرپرست کمیته داوران فدراسیون فوتبال 
درباره اینکه آیا در زمان مناسب به انتخاب علیرضا فغانی برای 
قضاوت این مسابقه فکر می کنند، گفت: فغانی داور ما است 
و امکان دارد جزو گزینه های مان هم باشد اما باز هم تاکید 
می کنم روی انتخاب داوران مرحله یک چهارم نهایی جام 

حذفی و بازی پرسپولیس و استقلال فکر نکرده ایم.
افشاریان افزود: هر داوری ممکن است در هفته آینده لیگ 
برتر و لیگ یک قضاوت کند. امکان دارد در این مسابقات نمره 
خوبی بگیرد یا نگیرد و تا زمانیکه مسابقات هفته آینده این دو 

لیگ تمام نشود به دربی فکر نمی کنیم.
وی درباره اینکه با توجه به حضور علیرضا فغانی در استرالیا آیا 
در صورتی که این داور برای قضاوت دربی انتخاب شود، شرایط 
لازم برای سفرش به کشورمان وجود دارد، گفت: اگر قرار باشد 
فغانی را برای قضاوت این بازی انتخاب کنیم، می توانیم وی 

را به کشورمان بیاوریم.

اخبار ورزشی 

ورزش های ساحلی مدتهاست، با استقبال زیادی مواجه 
شده و هواداران بسیاری را در سراسر جهان به خود جلب 
همه،  و  همه  فوتبال  تا  گرفته  والیبال  از  است،  کرده 
توانسته اند هواداران زیادی را به خود اختصاص دهند، 
از  بار  نخستین  برای  ساحلی،  جودوی  رقابت های  اما 
سوی فدراسیون جودوی ایران، همین روزهای اخیر در 

سواحل خلیج فارس برگزار شد که استقبال کم نظیری از 
این مسابقات به عمل آمد، یقینا تصاویر این مسابقات 
بازتاب گسترده ای  ورزشی جهان  تمامی سایت های  در 
خواهد داشت و هم اکنون با مروری بر رسانه های مهم 
خبری، اخبار و تصاویر این اتفاق بزرگ و مهم و تاریخی 

را مشاهده می کنیم. 
آن،  بارزترین  که  دارد  بسیاری  مزایای  ساحلی،  جودو 
 1200 ساحلی  نوار  در  جودو  زیبای  ورزش  گستردگی 
کیلومتری جنوب و سواحل خلیج فارس و سواحل زیبای 
دریای مازندران خواهد بود، همچنین به لحاظ هوازی نیز 
جودوکاران ما می توانند با تمرین و مسابقه در ساحل 
بدن خود را بسیار آماده تر نگه دارند، ضمن اینکه ایران 
می تواند پایتخت جودوی ساحلی جهان باشد. تبریک به 

خانواده بزرگ جودو بابت این ابتکار خلاقانه.

اقدام مثبت فدراسیون جودو؛

ایران؛ پایتخت جودوی ساحلی جهان  می شود       

یادداشت

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                        n  سردبیر: مهدی تیموری                                 n  دبیر تحریریه: محمدرضا ولی زاده
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اخـــبــار  کـــــوتاه
کدام سویه ویروس کرونا خطرناک تر است، لامبدا یا دلتا؟!

سویه لامبدا که با نام علمی C.۳۷ شناخته میشود از پرو آغاز شده به ۳۲ کشور 
جهان انتقال یافته، اما در حال حاضر همچنان به عنوان یک سویه با خطر کمتر 

طبقه بندی میشود. مشخص شده است که نوع دلتا دو برابر نوع آلفا که 
درانگلستان مشاهده شده، عفونی تر است. این مورد باعث کاهش قدرت 

واکسن ها می شود.

جام ستارگان پدل برگزار می شود
با تصمیم انجمن پدل و تایید فدراسیون اسکواش مسابقات پدل جام ستارگان 

تحت عنوان گرامیداشت عیدغدیر  و عید ولایت با رنکینگ کشوری در دو 
نقطه پایتخت  برگزار خواهد شد، این مسابقات در بخش بانوان از تاریخ 

۶ الی ۸ مرداد در باشگاه پاس  اکباتان  و در بخش آقایان از تاریخ ۱۳ 
الی ۱۵ مرداد در باشگاه شاهین، شیان برگزار می شود.

حرف های شهاب گردان بعد از محرومیت و اتفاق جنجالی
یکی از جنجالی ترین اتفاقات این هفته لیگ اخراج شهاب گردان گلر ذوب 

آهن بود. او بعد از اخراج به سمت داور چهارم مسابقه رفت و او را هل 
داد. گردان بعد از بازی تا اطلاع ثانوی محروم شد. او حالا در این باره 

می گوید: »جا دارد از همه عذرخواهی کنم. کار من توجیهی ندارد. 
دوباره عذرخواهی می کنم.«

یخ چای شیر و عسل برای کاهش گرمای تابستان!
برای کاهش گرمای تابستان و آماده کردن یخ چای، ۴ فنجان آب را بجوشانید. 

بعد ظرف را از روی حرارت بردارید، ۱۵ گرم چای به آب بیفزایید و ۵ 
دقیقه صبر کنید تا دم بکشد. ترکیب را صاف کنید، کمی شیر و 

مقداری عسل برای شیرین کردن چای اضافه کنید. یک ساعت صبر 
کنید تا ترکیب خنک شود. در نهایت یخ روی چایتان بریزید.

افزایش حملات قلبی با مصرف این قرص مسکن
ایبوپروفن یک مُسکن روزمره برای انواع دردها از جمله کمر درد و دندان درد است. 

این دارو به گروهی از داروها به نام داروهای ضد التهاب غیراستروئیدی 
تعلق دارد، محققان هشدار می دهند اگرچه مصرف ایبوپروفن در دوزهای 

کوچک بی خطر است، اما مصرف با دوز بالا می تواند خطر حمله قلبی، 
سکته مغزی و فشار خون را افزایش دهد.

تنبیه بدنی کودکان رفتار بد آنان را افزایش میدهد!
پژوهشی جدید دریافته است که بین کتک زدن کودکان و مشکلات رفتاری 

آنان »ارتباطی قطعی« وجود دارد. پژوهشگران در دانشگاه کالج لندن که 
۲۰ سال تحقیقات روی این موضوع را بررسی کرده اند، نتیجه گرفتند 

که تنبیه بدنی راهی کارآمد برای بهبود رفتار کودکان نیست و حتی 
آن را بدتر می کند.

عابدزاده به لیگ برتری ها نه گفت
امیر عابدزاده گلر تیم ملی با پیشنهادات خوبی روبرو شده است. او دو فصل 

بسیار موفق در پرتغال داشت و به شدت مورد توجه قرار گرفته است. 
عابدزاده گویا تصمیم گرفته در اروپا به کار خود ادامه دهد چراکه به 

پیشنهاد چند باشگاه مطرح لیگ برتری پاسخ منفی داده است. 
عابدزاده سال هاست در اروپا حضور دارد.

ماجرای چک های بازیکن استقلال همچنان ادامه دارد
محمد حسین مرادمند بازیکن  استقلال تهران که چندی پیش با حکم جلب 

یکی از طلب کاران خود مواجه شده بود در نهایت با وساطت علی 
نامداری مشاور سابق هیئت مدیره باشگاه استقلال توانست چک 

مورد نظر خود را پاس کند، با پیگیری های انجام شده گویا مرادمند 
یکی، ۲ چک دیگر نزد برخی طلب کاران خود دارد.

اگه بدنبال آرامش هستید حتما این دمنوش رو امتحان کنید!
دمنوش به لیمو به جرات یکی از خوشمزه ترین و پرفایده ترین »آرامش بخش 

اعصاب و ضد افسردگی« دمنوش هاست. این گیاه برای درمان نفخ و گاز 
معده، کلیوی و هضم غذا تاثیرگذار است مصرف آن بعد از شام باعث 

میشود خوابی راحت داشته باشید. برگ گیاه به لیمو برای تسکین 
تپش قلب، کاهش عفونت، لاغری و کاهش وزن موثر است.

سایپا به CAS شکایت می کند
نشست ویژه مدیرعامل و اعضای هیئت مدیره باشگاه سایپا به همراه مدیر 

حقوقی و وکلا این شرکت به منظور بررسی رای کمیته استیناف 
فدراسیون فوتبال و راه های احقاق حق باشگاه سایپا برگزار و با تصمیم 

اعضا مقرر شد پروسه قانونی این مساله تا حصول نتیجه از طریق 
دادگاه بین المللی ورزش )CAS( به صورت ویژه پیگیری شود.

احتمال برگزاری بازی های انتخابی جام جهانی به صورت متمرکز
اگرچه AFC جدول بازی های مرحله انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ را به 

صورت رفت و برگشت اعلام کرد، اما گزینه برگزاری این مرحله به 
صورت متمرکز همچنان روی میز قرار دارد، AFC قرار است تا ۱۰ 

روز آینده بعد از دریافت نظرات ۱۲ فدراسیون راه یافته به مرحله 
انتخابی جام جهانی، تصمیم نهایی را بگیرد.

کرونا از »سطوح« انتقال پیدا میکند؟!
مردانی، استاد بیماری های عفونی گفت: ویروس کرونا ممکن است در 

هر جایی بنشیند اما نقش انتقال ویروس از سطوح نسبت به ۱۷ 
ماه پیش یعنی زمانی که ویروس کرونا ظهور پیدا کرد، خیلی 

کم رنگ تر شده است. ویروس کرونا بیشتر از راه عطسه و سرفه 
انتقال پیدا میکند و انتقال آن از سطوح کمتر است.

تکذیب لغو همکاری ایران و کوبا در تولید واکسن
علیرضا بیگلری رئیس انستیتو پاستور ایران با اشاره به طرح موضوع لغو 

همکاری ایران و کوبا در ساخت واکسن کرونا، گفت: با توجه به این 
قرارداد مشترک برای تولید واکسن که از ماه ها قبل منعقد شده، 

این کار شروع شده و جلسات هفتگی منظمی برقرار است و یکی 
از منظم ترین همکاری ها در این خصوص است.

از کجا بفهمیم کم خونی داریم؟
سحر توکلی، فوق تخصص خون درباره »کم خونی ناشی از فقر آهن«،گفت: 

ضعف، خستگی، بی حالی و رنگ پریدگی و در شرایط شدیدتر تنگی 
نفس و درد قفسه سینه از علامت های عمومی این نوع از کم خونی 

است و کاهش حافظه و تغییر شکل ناخن به شکل قاشقی و زخم 
گوشه دهان از علامت های اختصاصی آن محسوب می شود. 

جوکوویچ به نیمه نهایی ویمبلدون رسید
مرد شماره یک تنیس جهان برای دهمین بار به نیمه نهایی مسابقات تنیس 

ویمبلدون رسید، نواک جوکوویچ، مرد شماره یک تنیس دنیا به مصاف 
مارتون فوچوویچ رفت و موفق شد حریف مجارستانی خود را در ۳ ست 

پیاپی شکست دهد، مدافع عنوان قهرمانی این رقابت ها برای دهمین 
بار در عمر حرفه ای خود به نیمه نهایی مسابقات ویمبلدون رسید.

حضور اسفندیار در تیم ملی جوانان والیبال در هاله ای از ابهام!
امیر حسین اسفندیار دریافت کننده تیم ملی والیبال با نظر آلکنو سرمربی 

تیم ملی از جمع ملی پوشان برای المپیک خط خورد، در حالی که 
اسفندیار پس از خروج از اردوی تیم ملی قرار بود به جمع جوانان 

ملحق شود، اما با توجه به اتمام اردوی جوانان برای شرکت در 
اردوی بعدی جوانان باید منتظر نظر بهروز عطایی بماند.


